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بهرام افشارزاده از امروز صبح در ساختمان آبي رنگ 
خيابان علامه جنوبي سعادت آباد كارش را آغاز 
مي كند. حالا او مديرعامل اس��تقلال است و قرار 
است جاي علي فتح الله زاده را بگيرد. او چندماه 
پس از كناره گي��ري از كميته مل��ي المپيك، با 
انتخاب به عنوان مديرعاملي اس��تقلال دوباره به 
عرصه مديريت ورزش بازگشته است. ديروز صبح 
بود كه هيئت مديره اس��تقلال در وزارت ورزش 
تشكيل جلسه داد و اعضاي آن افشارزاده را كه به 
مديري پركار و سحرخيز بين ورزشي ها معروف 
است، با حداكثر آرا به عنوان مديرعامل استقلال 
انتخاب كردند. قرار اس��ت امروز هم اولين جلسه 
رسمي هيئت مديره در ساختمان باشگاه تشكيل 
شود تا درباره وضعيت سرمربي و برنامه هاي فصل 

آينده آبي پوشان تصميم گيري شود. 
    

در حالي بهرام افشارزاده ديروز به عنوان مديرعامل 
استقلال انتخاب ش��د كه او در دولت قبلي هم به 
مدت چند ماه عضو هيئت مديره اس��تقلال بود. 
ش��هريور 91 بود كه محمد عباس��ي وزير وقت 
ورزش در حكم��ي اعضاي جدي��د هيئت مديره 
استقلال را منصوب كرد؛ احكامي كه يكي از آنها 
به نام افشارزاده زده شده بود. بر خلاف امروز، آن 
روزها دبير كل وقت كميته ملي المپيك تمايلي به 

حضور در فوتبال نداش��ت. او پس از حكم محمد 
عباسي در محفلي گفته بود: »من نمي خواهم در 
فوتبال باشم، چون تخصصي در اين رشته ندارم!« 
او در ورزش ايران بيشتر به عنوان يك مدير منظم 
و پر كار كه خيلي ها عقيده داش��تند كميته ملي 
المپيك را او مي چرخاند شناخته شده بود. آن روز 
افشارزده ترجيح داد به كارش در ساختمان كميته 
ملي المپيك در سئول شمالي كه يك فضاي آرام 
و بي حاش��يه بود ادامه بدهد و خودش را گرفتار 
حاشيه هاي فوتبال و تيمي مانند استقلال نكند. 

عدم تمايل دبير كل وقت كميته ملي المپيك بود 
كه سبب ش��د او به رغم حكم وزير، يكي از غايبان 
هيمشگي جلس��ات هيئت مديره استقلال باشد 
و از اين س��مت استعفا بدهد، اس��تعفايي كه وزير 
ورزش وقت در برابر آن ابتدا مقاومت كرد و حاضر 
به قبول آن نبود ت��ا اينكه 9 ماه بع��د و در تير 92 
سرانجام محمد عباس��ي با كناره گيري افشارزاده 
از هيئت مديره اس��تقلال موافقت كرد و به جاي او 
منصور پورحيدري به عضويت هيئت مديره استقلال 
در آمد.  آن روز كمتر كس��ي تصور مي كرد كه گذر 

افشارزاده دوباره به فوتبال و استقلال بيفتد. 
    

هفته گذشته بود كه دوباره نام افش��ارزاده براي 
حضور در اس��تقلال بر س��ر زبان ها افتاد. وزارت 

ورزش پ��س از پايان فصل تصمي��م گرفته بود تا 
با يك خانه تكاني اساس��ي، تيم مديريتي همسو 
با دولت جديد را ب��راي اين دو باش��گاه انتخاب 
كند. پس از انتخاب هيئت مدي��ره و مديرعامل 
پرسپوليس، نوبت به اس��تقلال رسيد. با توجه به 
نارضايتي وزارت از فت��ح الله زاده، بركناري او قابل 
پيش بيني بود. پس از مطرح شدن نام هايي مانند 
س��اكت، آجورلو و قريب، از افش��ارزاده به عنوان 
جدي ترين گزينه مديرعاملي اس��تقلال نام برده 
شد. البته او در روزهاي اول در مصاحبه با رسانه ها 
عنوان كرد كه با توصيه دوستانش كه به او گفته اند 
به استقلال نرو، رغبتي براي جانشيني فتح الله زاده 
ندارد. با اين وجود در روزهاي مياني هفته گذشته 
بود كه بحث حضور افشارزاده در استقلال جدي تر 
شد و در نهايت پس از انتخاب او به عنوان يكي از 
اعضاي هيئت مديره از سوي گودرزي وزير ورزش، 
همه نشانه ها حكايت از انتخاب افشارزاده به عنوان 

مديرعامل استقلال داشت. 
او هم پنج شنبه گذشته در مواجهه به اين سؤال 
كه او گزينه اول مديرعاملي اس��تقلال اس��ت، 
اعلام كرد كه اين سمت را مي پذيرد. چراغ سبز 
افشارزاده به مديرعاملي استقلال نشان داد كه 
او ديگر دغدغه هاي دو سال پيش كه باعث شد 
حكم عضويت در هيئت مديره استقلال را قبول 

كند، ندارد. او كه اين روزها پس از كناره گيري از 
دبيركلي كميته ملي المپيك به عنوان مش��اور 
امور بين الملل وزي��ر ورزش روزهاي خلوت تري 
را تجربه مي كند، تصمي��م گرفته تا مديريت در 
فوتبال را هم تجربه كند. س��رانجام صبح ديروز 
بود كه هيئت مديره اس��تقلال در وزارت ورزش 
تشكيل جلس��ه داد و همان طور كه پيش بيني 
مي شد افشارزاده به عنوان مديرعامل استقلال 
انتخاب شد تا از امروز كارش را در ساختمان آبي 

باشگاه در سعادت آباد آغاز كند. 
افش��ارزاده پس از انتخابش به عنوان مديرعامل 
استقلال با تأكيد بر اينكه تيم بحران دارد، گفت: 
» من با توجه به مشكلات استقلال سعي كردم 
اين سمت را نپذيرم، اما خودم را مديون ورزش 
مي دانم و وقتي ديدم وزارتخانه علاقه مند است 
كه من اين پست را بپذيرم آمادگي خودم را اعلام 
كردم. من آنچه را در توانم هست، انجام مي دهم و 
سعي مي كنم كار را به نحو احسن پيش ببرم. بايد 
آرامش تيم را حفظ كنيم و با حل مشكلات مالي، 
از انباشتگي آن جلوگيري كنيم. ما مي خواهيم 
از دوستداران مان در خارج از كشور هم استفاده 
كنيم و كمك شان را بگيريم. به تيم هاي پايه بايد 
توجه كني��م و درصدد صادرات بازيكن باش��يم 
و البت��ه نهايت اس��تفاده از توان پيشكس��وتان 
استقلال را هم نبايد فراموش كنيم. « در جلسه 
ديروز همچنين كامران صاحب پناه كه س��ابقه 
مديرعاملي پيكان را در كارنامه اش دارد، به عنوان 
رئيس هيئت مديره و افجه اي به عنون سخنگوي 

باشگاه استقلال انتخاب شدند. 
    

پس از مشخص شدن مديرعامل استقلال، يكي از 
اولين تصميماتي كه قرار است هيئت مديره بگيرد 
تصميم درباره كادرفني آبي پوشان است. افشارزاده 
پس از انتخاب رسمي به عنوان مديرعامل باشگاه 
استقلال، در اولين اقدام با امير قلعه نويي، سرمربي 
اين تيم ديدار مي كند تا درب��اره ادامه همكاري 
اين مربي با باشگاه استقلال و نحوه اين همكاري 
گفت وگو كند. همچنين هيئت مديره از قلعه نويي 
خواسته  است كه برنامه ها و فهرست بازيكنان مورد 
نياز خود را براي فصل آينده به آنها اعلام كند. اين 
در حالي است كه شنيده مي شود برخي از اعضاي 
هيئت مديره بحث مربي خارجي را براي استقلال 
مطرح كرده اند و گفته مي شود اسكوچيچ سرمربي 
فصل گذشته ملوان يكي از گزينه هاي آنها است. 
اما به نظر مي رسد با توجه به ابراز علاقه افشارزاده 
به ادامه همكاري ب��ا قلعه نويي، او در اس��تقلال 
ماندني باشد، مگر اينكه همه معادلات در دقيقه 

90 بهم بخورد. 
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حضور شواين اش��تايگر، هافبك تيم ملي آلمان به دليل مصدوميت از 
ناحيه زانو در جام جهاني در هاله اي از ابهام قرار گرفت! اشتايگر كه در 
ديدار هفته پاياني تيمش در بوندس ليگا برابر اشتوتگارت مصدوم شد، 
قرار است اين هفته از زانوي مصدوم خود عكس بگيرد تا وضعيتش براي 
حضور در جام جهاني مشخص شود؛ مصدوميتي كه حضور اشتايگر را 
در فينال جام حذفي منتفي كرد و حالا گفته مي ش��ود مي تواند مانع 

حضور او در جام جهاني نيز باشد.
حشرهايكهجانمسافرانبرزيلراتهديدميكند

دانشمندان در خصوص خطر ابتلاي مس��افران به تب دنگه در برزيل 
در جريان برگزاري رقابت هاي جام جهاني هشدار دادند. 13 سال است 
كه تب دنگه در برزي��ل بيش از هر جاي ديگري گزارش ش��ده و حالا 
گفته مي شود خطر ابتلا به اين تب در سه ورزشگاه در جريان برگزاري 
رقابت هاي جام جهاني به قدري بالاست كه هش��دار در سه ورزشگاه 
ناتال، فورتالزا و رسيف به صدا در آيد. دنگه ويروسي است كه از طريق 
پشه آدس اجيپتي بين انسان ها منتقل مي ش��ود و واكسن يا درماني 
ندارد و تنها غربال گري، سيستم تهويه هوا و استفاده از حشره كش ها 

مي تواند خطر گزيدگي را كاهش دهد. 
جامجهانيباحضورپليسمخفيامريكا

اف. بي. آي امريكا در جريان برگزاري مسابقات جام جهاني 201۴ به 
پليس برزيل كمك مي كند. براس��اس اظهارات آن��دره ويدال، رئيس 
س��ازمان پليس مخفي برزيل در طول برگزاري مسابقات جام جهاني 
170 هزار پرسنل آن براي حفظ امنيت جاني تيم  ها، مردم و جهانگردان، 
كمك مي كنند. براس��اس اظهارات اين مقام، دولت برزيل از تجربيات 
چند سازمان پليسي جهان از جمله اف. بي. اي آمريكا براي كنترل بهتر 

اوضاع استفاده كرده و از آنها ياري مي گيرد. 
كرشبهدنبالشهرتازدسترفته

سايت انگليس��ي »Football« در گزارش��ي مدعي شد كه سرمربي 
پرتغالي تيم ملي فوتبال ايران مي تواند با كسب موفقيت به همراه تيم 
ملي ايران در رقابت هاي جام جهاني، شهرت از دست رفته خود را بازيابد: 
» شهرت كرش در جام جهاني گذشته با حذف در مرحله يك هشتم و 
تساوي بدون گل برابر ساحل عاج و برزيل و باخت به اسپانيا خدشه دار 
شد، اما او مي تواند با بازگشت به بزرگ ترين عرصه فوتبال دنيا به همراه 
تيم ملي ايران كه هرگز از مرحله گروهي صعود نكرده و كسب نتيجه 

مشابه در رقابت هاي امسال خودش را ثابت كند. «
آرژانتينشانسنخستقهرمانياست

مارسل د سايي، مدافع غنايي تبار تيم ملي فرانسه آرژانتين را بخت نخست 
قهرماني در جام جهاني 201۴ برزيل عنوان كرد: »آرژانتين شانس نخست 
قهرماني در برزيل است و اين قهرماني به هيچ وجه به مسي بستگي ندارد. 
چه مسي در اوج باشد و چه نباشد، آرژانتين شانس نخست قهرماني در 
جام جهاني است. آنها فوتبال گروهي بسيار خوبي را به نمايش مي گذارند 

و در جام جهاني خواهيد ديد كه مسي بازيكن اصلي آنها نيست. «
پرندلي:شايستههارادعوتكردم

پرندلي كه با عدم دعوت از برخي بازيكنان نامي ايتاليا چون فرانچسكو توتي 
و آلكس دل پيرو با انتقادهاي زيادي رو به رو شده معتقد است هيچ بازيكني 
را از فهرست خود خارج نكرده است: » تمام بازي هاي اين فصل سري A را 
به دقت نگاه كردم و مطمئنم كه افراد شايسته را به تيم ملي دعوت كردم. 
هر چند حضور هيچكدام از بازيكنانم در تركيب ثابت قطعي نيست. من 
23 بازيكن در برزيل دارم كه هر كدام از شانس برابر بازي در جام جهاني 

برخوردارند و تركيبم را متناسب با هر ديدار انتخاب خواهم كرد. «
ناآراميدرسائوپائولو

ميزباني جام جهاني توسط برزيل از همان ابتدا با مخالفت هاي زيادي 
از سوي برخي مردم اين كش��ور مواجه ش��د، به طوري كه معترضان 
هنوز هم مخالفت خود را با اين مس��ئله با درگيري هاي خياباني نشان 
مي دهند. به تازگي تعدادي از اين مخالفان در شهر سائوپائولو با آتش 
زدن لاس��تيك بزرگراه اصلي شهر را بس��تند. معترضان و شهروندان 
سائوپائولو با در دس��ت داش��تن بنرهايي كه روي آن نوشته شده بود: 
»جام جهاني بدون م��ردم« و »دوباره همه ما ب��ه خيابان ها مي آييم« 
اعتراض خود را به دولتمردان كشورشان نشان دادند. كارگران، معلمان 
و كاركنان حمل و نقل ش��هري نيز در اين اعتراض با در دست داشتن 
پرچم هاي اعتراض آميز به آنها ملحق ش��دند. معترضان معتقدند كه 
برخلاف مشكلات مالي عديده اي كه شهروندان دارند، دولتمردان براي 
ميزباني جام جهاني رقم هاي ميليارد دلاري هزينه كرده اند و به همين 

دليل آنها به اين ميزباني اعتراض دارند. 
آرژانتيناينبارخوششانسنخواهدبود

اوبي ميكل هافبك تيم ملي فوتبال نيجريه كه جام جهاني 2010 را به 
دليل مصدوميت از دست داد، اولين حضورش در رقابت هاي جام جهاني 
را تجربه مي كن��د و مهره اي كلي��دي در ميزان پيش��رفت نيجريه در 
رقابت هاي برزيل خواهد بود. هافبك عقاب ها كه اميدوار است تيمش 
مثل س��ال هاي 199۴ و 1998به دور بعدي صعود كند، معتقد است 
آرژانتين اين بار خوش شانس نخواهد بود: »آرژانتين تيم قدرتمندي 
است، اما آنها خوش شانس بودند كه سه بار در جام جهاني ما را شكست 
دادند، ولي اين مرتبه براي شكست دادن آنها به ميدان مي رويم. اين بار 

آنها خوش شانس نخواهند بود.«

بازگشت مدير سحرخيز!
بهرامافشارزادهمديرعاملاستقلالشد

مسابقات جام جهاني كشتي فرنگي با قهرماني ايران در حالي تمام شد 
كه در طول بر گزار آن حاشيه هاي قابل تأملي به وجود آمد. حاشيه هايي 
كه به مذاق خيلي ها خوش نيامد و با وج��ود قهرماني كام خيلي ها را 
تلخ كرد. بي ترديد اين ادعا را تماشاگراني كه عصر جمعه بيرون سالن 
شهداي هفت تير ماندند و تماشاي ديدار فينال را از دست دادند، بهتر 

درك مي كنند. 
آنچه در اين مسابقات بس��يار مش��هود بود، نبودن فضاي كافي براي 
حضور تماشاگران فهيم و كشتي  بلد بود و هنوز هم معلوم نيست چرا 
مسئولان فدراسيون و در رأس آن خادم، سالن هفت تير را براي بر گزار 

اين مسابقات انتخاب كرده بودند. 
فضا هاي نامناسب سالن به حدي آزار  دهنده بود كه سر و صداي مربيان 
تيم هاي مهم��ان را هم در آورده ب��ود، البته نه اينكه چ��ون آنها انتقاد 
كرده اند ما هم ملزم به انتقاد هس��تيم اما واقعاً نمي توان چشم را روي 
حقايق بست. چراكه اتفاقاتي در روز فينال در داخل و به خصوص بيرون 
از سالن اتفاق افتاد كه موجب ناراحتي رسول خادم هم شد و حتماً تا 
به حال به اشتباه خود پي برده اس��ت. جمعيت 3-2 هزار نفري خارج 
از سالن، ازدحام و هياهوي آنچناني، خش��ونت و رفتار  زننده مأموران 
انتظامي و حراست با تماشاگران راه نيافته به سالن، عدم ورود بسياري از 
خبر نگاران و رسانه هاي تصويري همه و همه حكايت از آن دارد كه ديگر 

سالن پير پايتخت توان بر گزاري مسابقات تيم ملي را ندارد. 
آقاي خادم فرنگي كاران با اقتدار قهرمان ش��دند، اما واقعاً اگر در بين 
7-6 هزار نفري كه به زور وارد سالن ش��ده بودند براي يك نفر اتفاقي 
مي افتاد مي توانس��تيد جوابگو باش��يد. آيا آبرو ريزي كه هنگام ورود 
تيم هاي خارجي و به طبع آن هجوم تماش��اگران جا مانده روي داد و 
بيشتر صحنه هاي آن توسط موبايل كشتي گيران خارجي شكار شد را 

مي توانيد جوابگو باشيد. 
آقاي خادم باز هم تأكيد مي كنيم حاشيه هاي تلخ اين مسابقات، حلاوت 
قهرماني را كم كرد، به خصوص براي تماشاگراني كه ساعت ها در گرما، 
منتظر باز ش��دن در هاي بس��ته بودند. همه اينها باعث شد تا حلاوت 
قهرماني به مذاق مان خوش نيايد، س��الن پير پايتخت براي مسابقاتي 
چون مسابقات ياد  گار امام هم مناسب نيست پس با چه استدلالي با اين 
همه تبليغات جمعيت 3-2 هزار نفري را به پشت در هاي بسته ورزشگاه 
كشانديد. بد نبود به غير از ارج نهادن به قهرمانان ملي پوش، از قهر مانان 
واقعي كه در گرماي تابس��تان و هواي نامطبوع سالن فقط به تشويق 

تيم ملي پر داختند هم قدر داني شود. 
ما هم چ��ون يك ايراني ب��ه خود باليدي��م از افتخار آفرين��ي و غير ت 
مثال زدني دلاوران كشتي فرنگي و خوشحاليم از اينكه براي اولين بار در 
خانه قهرمان شديم و ارج مي نهيم و به تمام ملي پوشانمان دست مريزاد 
مي گوييم، اما اي كاش تدبيري مي شد تا حلاوت اين قهرماني با ميز باني 

شايسته و با بر نامه شيرين تر و ماندگار تر مي شد. 
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وحيد صابري

فيلاازنمايندهايرانحمايتميكند
رئيس فدراسيون جهاني كشتي )فيلا( ابراز اميدواري كرد فدراسيون 
كشتي ايران به زودي صاحب كرسي جهاني شود. لالوويچ ناهماهنگي 
مسئولان كشتي را يكي از عوامل نداشتن كرس��ي بين المللي خواند: 
البته هستند ايرانياني كه عضو بخش هاي مختلف فيلا هستند، ولي در 
عدم كسب كرسي جهاني بخشي از آن به خود شما باز مي گردد. مثلًا 
شما در دور گذشته دو نفر كانديدا براي عضويت رئيسه معرفي كرديد. 
در اين باره صحبت هايي با آقاي خادم رئيس فدراسيون شما داشته ايم. 
از طرف��ي به دنبال اين هس��تيم كه در فدراس��يون 
جهاني كه 118 نفر حق رأي دارند، تمامي اعضا از 
قدرت برابر براي دادن رأي برخوردار باشند و حتي 
مي خواهيم كاري كنيم تا فدراسيون هايي كه 
به ورزش دانش آم��وزي و جوانان اهميت 
مي دهند، رأي بيش��تري داشته باشند. 
با آق��اي خادم ب��ه توافق رس��يديم تا 
فردي را براي حضور در هيئت رئيسه 
جهاني معرفي كنند و ما هم تمام 
تلاش مان را در حمايت از نماينده 

شما به كار خواهيم بست. 

پراشتباهظاهرشديموباختيم
تيم ملي واليبال ايران در ديدار تداركاتي به مصاف بلغارستان رفت و تن 
به شكست 3 بر2 داد. كواچ در خصوص اين شكست گفت: بازي سختي 
بود، چون بلغارستان تيم قدرتمندي اس��ت، اما تيم ما هم خوب بازي 
نكرد و اشتباهات زيادي داش��تيم. در اين مسابقه تمركز نداشتيم و به 
اين دليل توپ هاي زيادي به خارج از زمين رفت. در اين مسابقه بدون 
سرويس بازي كرديم. 25 اشتباه سرويس داشتيم و فقط دو امتياز به 

دست آورديم. اما در دفاع روي تور خيلي خوب كار 
كرديم و 15 امتياز به دست آورديم درحالي كه 
بلغارستان فقط 6 امتياز گرفت. در آغاز مسابقه 
اش��تباهات زيادي داشتيم و س��رويس هاي 

بازيكنان بلغارستان به راحتي تبديل به 
امتياز مي شد. بازيكنان را در ديدارهاي 
تداركاتي جا به جا مي كنم تا به تركيب 
اصلي مورد نظر خ��ودم در ليگ جهاني 
برس��م. بايد س��خت كار كنيم. در اين 
مسابقه بدون نظم بازي كرديم و بايد در 
زماني كه تا آغاز ليگ جهاني داريم بيشتر 
روي اين مسئله كار كنيم تا بهتر شويم. 

50ميليوندلاردرآمدسالانهليونلمسي
جزئيات قرارداد ليونل مسي در رسانه ها منتشر شد، بدون آنكه اعتراضي از سوي او شنيده شود. در 
حالي كه فوتباليست هاي به اصطلاح حرفه اي كشورمان واكنش تندي به انتشار ارقام قراردادشان 
نش��ان دادند اطلاع از ريز قرارداد بهترين فوتباليس��ت جهان خالي از لطف نيست. باشگاه بارسلونا 
رس��ماً اعلام كرد كه با مهاجم آرژانتيني خود براي انعق��اد قرارداد جديد به 
توافق رسيده است. ستاره بارس��ا با اين قرارداد درآمد ساليانه 50 ميليون 
دلار كسب مي كند. مسي در 11 سال گذشته براي هفتمين بار است كه با 
بارسلونا قرارداد منعقد مي كند. وي از س��ال 200۴ موفق شده 21 جام با بارسا 
بالاي س��ر ببرد كه س��ه جام آن مربوط به قهرماني در رقابت هاي ليگ قهرمانان 
بوده است. مسي همچنين به طور ساليانه 20 ميليون دلار از قرارداد با شركت هاي 
آديداس، پپسي، ژيلت و الكترونيك آرتس درآمد كسب مي كند. فراموش نكنيد كه 
سران كاتالان ها در صورتي لئو را شايسته دريافت اين دستمزد مي دانند كه او تاكنون 
چهار توپ طلا را از آن خود كرده. بر اساس گزارش فوربس، مسي در سال گذشته 

احتمالا مبلغي بالغ بر 65 ميليون دلار در بانك ذخيره داشته است. 

قهرمانيمانخواستخدابود
ناصر نوربخش از اينكه ش��اگردانش با شكست روس��يه قهرمان جام جهاني شده اند، احساس غرور 
مي كند. پس از رفتن محمد بنا فدراسيون كش��تي تصميم گرفت تا مسئوليت تيم ملي فرنگي را به 

نوربخش واگذار كند. اگرچه برخي از ملي پوشان در ابتدا حاضر به همكاري با او نبودند، اما 
سرانجام با اضافه ش��دن همه نفرات اصلي فرنگي كاران كشورمان فاتح جم جهاني شدند. 
مربي ارشد تيم ملي كشتي فرنگي شكست روسيه را خواست خدا مي داند: روسيه هميشه 

قدرت اصلي كشتي دنياست و ما مي دانستيم كه اين مسابقه بسيار حساس و 
نزديك است. خوشحالم كه توانستيم اين پيروزي ارزشمند را به دست بياوريم. 

به مردم، مربيان سازنده اي كه اين كشتي گيران را پرورش دادند و تمام كادرهاي 
فني كه پي��ش از اين براي اين تيم زحمت كش��يدند، اي��ن قهرماني را تبريك 

مي گويم. خدا بزرگ است و خوشبختانه حاشيه ها تاثير نگذاشت. فكر مي كنم كه خدا 
مي خواست ما قهرمان شويم و من به خاطر اين قهرماني خدا را شاكرم. در خصوص 
ادامه همكاري با محمد بنا هم بايد بگويم كه قبلًا با او چند سالي كار كرديم و برخي 

اختلاف نظرها وجود دارد كه شايد باعث شود نتوانيم با هم كار كنيم. 

سعيد احمديان
   گزارش
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شورايفنيدرموردبناتصميمميگيرد
رس��ول خادم رئيس فدراسيون كش��تي اعلام كرد كه شوراي فني در 
مورد سرنوشت سرمربي تيم ملي كشتي فرنگي تصميم مي گيرد. اين 
در حالي است كه حسن بابك مدير تيم هاي ملي كشتي از ابقاي كادر 

فني فعلي تا پايان بازي هاي آسيايي اينچئون خبر داده است. 
----------------------------------------------------------- 

كريميدرليستكرانچار
خبرهاي رس��يده از اصفهان حاكي از اين اس��ت ك��ه زلاتكو كرانچار 
سرمربي س��پاهان خواهان به خدمت گرفتن علي كريمي است. گفته 
مي شود كه كرانچار علاقه خاصي به هافبك فصل پيش تراكتور دارد. 
اين در حالي اس��ت كه پيش از اين جادوگر از نفت تهران هم پيشنهاد 
داشته. علاوه بر اين، چندي پيش ش��نيده مي شد هافبك 35 ساله با 

وساطت عابديني بين او و علي دايي به پرسپوليس بازمي گردد. 
----------------------------------------------------------- 

حدادي:شعارعليهمندستورازبالابود
حامد حدادي ملي پوش تيم مهرام شعار عليه خودش در فينال ليگ برتر 
را برنامه ريزي شده خواند: قول داده بودم كه براي مذاكره به ماهشهر 
بروم و رفتم، اما جلوي راهم س��نگ اندازي شد و رفتنم به پتروشيمي 
كنسل شد. خوشحال هم مي شدم تا براي تيم استانم بازي كنم. من با 
مهرام مذاكره كردم و به توافق رسيدم. احترامي كه آنها به من گذاشتند 
خيلي بيشتر از هم اس��تاني هايم بود. به نظر من تماشاگراني كه شعار 
عليه من مي دادند از آمدنم به تهران دلگير بودند. شايد داوران شعارهاي 
عربي را نفهمند، اما من ك��ه مي فهمم و مي دانم آنه��ا چه مي گفتند. 
مي دانم كه تمام اينها دستور از بالا و كار چند تماشاگرنما بود، چراكه 
مردم اصيل خوزستان صادق، فهميده، بافرهنگ و باشخصيت هستند 

و چنين كارهايي نمي كنند. 
----------------------------------------------------------- 
24نمونهگيريدوپينگدرجامجهانيكشتيفرنگي

دكتر لطفعلي پوركاظمي رئيس فدراسيون پزشكي ورزشي و دبيركل 
ستاد ملي مبارزه با دوپينگ )نادو( از اخذ 2۴ تست دوپينگ از تيم هاي 
برتر رقابت ه��اي جام جهاني كش��تي فرنگي تهران خب��ر داد: در اين 
رقابت ها از ملي پوشان سه تيم برتر توسط افسران نادوي ايران تست 
دوپينگ گرفته شد. بدين ترتيب كه از هش��ت كشتي گير تيم ايران، 
هشت فرنگي كار تيم روسيه و هشت نفر از كشتي گيران تيم جمهوري 
آذربايجان تس��ت دوپينگ گرفته ش��د. نمونه ها در چند روز آينده به 
آزمايشگاه كلن آلمان ارسال مي شود و پس از حدود يك ماه پاسخ آن 

را دريافت خواهيم كرد. 

مشكلماليحلشود،قراردادكرشتمديدميشود
بحث تمدي��د ق��رارداد ب��ا كرش 
همچن��ان ادامه دارد. فدراس��يون 
بارها از مذاكره با اين مربي پرتغالي 
گفته بود كه سرانجام مشخص شد 
هيچ مذاكره اي در كار نبوده و آقايان 
مسائل مالي را مشكل اصلي بر سر 
راه اين مذاكره مطرح كردند و حالا، 
كفاشيان باز هم به اين مسئله اشاره مي كند كه اگر مشكل مالي 

حل شود قعطاً قرارداد كرش را تمديد خواهد كرد.

بلاتر:دادنميزبانيبهقطراشتباهبود
قطر در دسامبر 2010 به عنوان ميزبان 
جام جهان��ي 2022 انتخاب ش��د،  اما 
گرماي هوا و شرايط بسيار بد كارگران از 
جمله دلايلي بوده كه باعث شده ميزباني 
قطر براي جام جهاني زير سؤال برود. اما 
سپ بلاتر رئيس فدراسيون بين المللي 
فوتبال )فيفا( سرانجام در گفت وگو با 
تلويزيون سوئيس با بيان اينكه نمي توان انتظار داشت كه فيفا اصلاً اشتباه 

نكند اعتراف كرد دادن ميزباني جام جهاني به قطر اشتباه بوده است.

شانسقضاوتدرجامجهانيرادارم
برخ��لاف  كامراني ف��ر  حس��ن 
جام جهان��ي گذش��ته در ليس��ت 
داوران ذخيره  اس��ت. هر چند كه 
خودش فك��ر مي كند ه��ر لحظه 
ش��انس قضاوت در جام جهاني را 
دارد: »ش��انس قضاوت براي ما كم 
شده است با اين حال فيفا به ما اعلام 
كرده هر لحظه آماده قضاوت در جام جهاني باشيم و ازنظر ذهني 

اين آمادگي را به ما داده كه در جام جهاني قضاوت كنيم.«

زمانزياديتاشروعرقابتهايجامجهانيباقينماندهوكرشتنها
يكاردوياتريشوچندبازيتداركاتيبرنامهريزيشدهفرصت

داردتاشاگردانشراآمادهاينرويدادمهمورزشيبكند.
تيم ملي در اردوي قبلي) آفريقاي جنوبي( چه��ار ديدار تداركاتي 
انجام داده بود؛ ديدار با چهار تيم باشگاهي آفريقاي جنوبي كه البته 
در تقويم فيفا نبود. ضمن اينكه اردوي آفريقاي جنوبي بيشتر براي 
بدنسازي و تقويت قواي بدني بازيكنان تيم ملي جهت ديدار با تيم 
نيجريه در نظر گرفته شده بود كه البته برنامه هاي كرش نيز به طور 
كامل انجام نش��د. اما در اردوي اتريش قرار است تمركز كرش روي 
مرور مسائل تاكتيكي باشد و ديدارهاي تداركاتي در نظر گرفته شده 

بهترين فرصت براي انجام اين مهم است. 
اولين ديدار تداركاتي رسمي تيم ملي در اردودي اتريش و 73 روز پس 
از ديدار با گينه برابر بلاروس انجام مي شود. تيم ملي ايران پيش از اين 
نيز دو مرتبه برابر بلاروس به ميدان رفته كه نتيجه آن يك شكس��ت 
و يك تس��اوي برابر اين تيم بوده است. تيمي كه س��رمربي پرتغالي 

تيم ملي معتقد است س��بك بازي اش شبيه بوسني، يكي از حريفان 
تيم ملي در بازي هاي برزيل اس��ت و به همين دليل به عنوان حريف 
تداركاتي ايران انتخاب شده اس��ت. البته توانايي هاي بلاروس كه در 
مقدماتي جام جهاني در منطقه اروپا با تيم هاي اسپانيا، فرانسه، فنلاند 

و گرجستان هم گروه بود و در نهايت با تنها يك پيروزي، يك تساوي 
و 6 شكس��ت با ۴ امتياز به كار خود در اين رقابت ها پايان داد در حد 
و اندازه هاي بوسني نيست، اما سرمربي تيم ملي بر اين باور است كه بازي 
با اين كشور مي تواند به شناخت ملي پوشان از تيم هاي اروپاي شرقي و 
به خصوص بوسني كه هم گروه ايران در جام جهاني است، كمك كند.  
ديدار با بلاروس فرصت مناسبي اس��ت براي كرش تا آخرين نفرات 
دعوت شده به تيم ملي را مورد ارزيابي قرار دهد و به شناختي كامل از 
آنها دست يابد، خصوصاً كه او در ديدارهاي تداركاتي قبلي اين فرصت 
را نداشت تا از همه بازيكنان دعوت شده به تيم ملي استفاده كند اما با 
توجه به اينكه روز گذشته ملي پوشان فولاد هم به اردوي اتريش اضافه 
شدند، او حالا تنها دژآگه و شجاعي را كم دارد تا بتواند تاكتيك هايش را 
مرور و نواقص فني تيمش را برطرف كند. ضمن اينكه او مي تواند در اين 
بازي و ديگر بازي هاي تداركاتي تيمش در اردوي اتريش، از بازيكنانش 
در پست هايي كه كمتر در آن ظاهر شدند نيز استفاده كند و بهترين 
تصميم را براي استفاده از آنها در رقابت هاي جام جهاني برزيل بگيرد. 

بلاروسبدلبوسني؟
اولينديدارتداركاتياردوياتريش دنيا حيدري

    تيم ملي


